
Vragen van D66 
 
Dalende vaccinatiegraad onder kinderen 
 
Er is een verontrustende trend zichtbaar waarin de vaccinatiegraad onder 
kinderen in Nederland sterk daalt sinds 2020. Een hoge vaccinatiegraad is 
essentieel om de verspreiding van ernstige infectieziekten zoals mazelen, de 
bof, kinkhoest en polio tegen te gaan. De huidige mazelenuitbraak in 
Eindhoven laat zien dat gemeenten - samen met de Rijksoverheid - snel 
moeten ingrijpen om meerdere uitbraken te voorkomen. De dalende 
vaccinatiegraad is dan ook een zorgwekkende ontwikkeling, en het is 
noodzakelijk om de minimale vaccinatiegraad zoals vastgesteld door de 
Wereldgezondheidsorganisatie (WHO) te handhaven. 
Uit de vaccinatiecijfers van februari dit jaar, blijk dat de trend ook in onze 
stad dalend is. 
 
Naar aanleiding van eerdere vragen van de heer Holtermann van de PVDA 
over de vaccinatiegraad, waarop de wethouder heeft aangegeven de zorgen 
te delen, stellen wij -D66- vanwege de actualiteit de volgende vragen: 
 
1. 
Is het college bereid de voorlichting omtrent vaccinatie te versterken? En zo 
ja, op welke manieren wil het college ouders beter betrekken? 
 
2. 
Op hoeveel locaties kunnen ouders hun kinderen laten vaccineren in 
Nieuwegein? En neemt dit aantal toe of af? 
 
3. 
D66 heeft vernomen dat er in het land ongevaccineerde kinderen worden 
geweigerd, bijvoorbeeld bij een kinderdagverblijf. Is dat ook het geval in 
Nieuwegein en zo ja, wordt er lokaal overwogen die verplichting in te 
stellen. 
 
4. 
In hoeverre bereidt het college zich voor op eventuele uitbraken van 
infectieziekten als gevolg van deze dalende vaccinatiegraad?  
 



En in hoeverre is er op dit punt overleg/samenwerking binnen de regio want 
de ernstige ziekten kunnen overal uitbreken met grote impact voor onze 
kinderen maar ook voor volwassenen. 


